



Metal Improvement Company Technology Service (suzhou) Co., Ltd.

麦锡金属处理(苏州) 技术服务有限公司

An Authorized Facility of IMR Test Labs
IMR检测实验室授权公司
www.imrsuzhou.com



Jiangpu Road 75 Shengpu Town

Suzhou Industrial park

Jiangsu, China 215126

中国江苏省苏州市苏州工业园区胜浦镇江浦路75号

电话: 86 (0512) 6295 2682

传真: 86 (0512) 6295 2750

sales@imrsuzhou.com

报价/测试请求 - QUOTE/TEST REQUEST

请用电子邮件发送该表格并在样品包装内随附一份副本。为所提交的任何潜在有害物质提供一份 MSDS/GHS. 我们将在收到您的样品后向您发送电子邮件确认。

Please email this form and include a copy in the package with the samples. Include an MSDS/GHS for any potentially hazardous materials submitted. You will receive an emailed confirmation after your samples have been received.

接收地址 - SHIP TO:

中国江苏省苏州市苏州工业园区胜浦镇江浦路75号
IMR TEST LABS - SUZHOU
JIANGPU ROAD 75
SHENGPU TOWN, SUZHOU INDUSTRIAL PARK
JIANGSU, CHINA 215126

imr@imrsuzhou.com

电话 PHONE: +86 0512 6295 2682

传真 FAX: +86 0512 6295 2750

发送地址 - SHIPPED FROM:

电话 PHONE:

电子邮件 EMAIL:

选择一项 CHOOSE ONE:

- 我需要在测试前得到报价 - I Need a Quote 我不需要报价 - I Don't Need a Quote
 我已经有报价 - I Have a Quote. # _____

ITAR/EAR 控制的工作? ITAR/EAR controlled Job? 是Yes 否No

所需日期Date needed: _____ 采购订单Purchase Order #: _____

发送数量Quantity Sent: _____ 规格Specification: _____

待测数量Quantity to Test: _____ 材料Material: _____

请列出您希望在报告中获得的其他样品说明或信息 Please list any additional sample description or information you would like on your report: _____



Metal Improvement Company Technology Service (suzhou) Co., Ltd.

麦锡金属处理(苏州) 技术服务有限公司

An Authorized Facility of IMR Test Labs
IMR检测实验室授权公司
www.imrsuzhou.com



Jiangpu Road 75 Shengpu Town

Suzhou Industrial park

Jiangsu, China 215126

中国江苏省苏州市苏州工业园区胜浦镇江浦路75号

电话: 86 (0512) 6295 2682

传真: 86 (0512) 6295 2750

sales@imrsuzhou.com

必需测试 TESTING REQUIRED:

- | | |
|---|---|
| <input type="checkbox"/> 失效分析 - Failure Analysis | <input type="checkbox"/> 硬度 - 刻度 Hardness - scale:_____ |
| <input type="checkbox"/> 显微 - Microstructure | <input type="checkbox"/> 张力/屈服力/延展度 Tensile Testing |
| <input type="checkbox"/> 壳体深度, 热处理 - Case depth, Heat treat | <input type="checkbox"/> 高温拉伸试验 Elevated Temp Tensile |
| <input type="checkbox"/> 晶间腐蚀 - Intergranular Attack (IGA) | <input type="checkbox"/> 蠕变/应力断裂 - Creep/Stress Rupture |
| <input type="checkbox"/> 镀层厚度 - Plating Thickness | <input type="checkbox"/> 粘合强度/粘附力- Bond Strength/ Adhesion |
| <input type="checkbox"/> 粒度 - Grain Size | <input type="checkbox"/> 合金化学 - Alloy Chemistry |
| <input type="checkbox"/> 夹杂尺寸评估 - Inclusion Rating | <input type="checkbox"/> 碳, 硫, 氧, 氮, 氢 C, S, O, N, H Analysis |
| <input type="checkbox"/> 过渡机械加工评估 Machining Evaluations | <input type="checkbox"/> 焊接、钎焊、接合评估 Weld, Braze & Joining |
| <input type="checkbox"/> 其他 (请在下方说明) Other (describe below) | Evaluations |

所有报告将通过电子邮件发送 ALL REPORTS ARE EMAILED:

主要联系人电子邮件地址 Email Address of Main Contact:

接收报告的其他联系人的电子邮件地址 Email Address(es) of additional contact(s) to receive report:

样品处理 SAMPLE DISPOSITION:

- 保存样品并于 6 个月后报废 Store & Scrap Samples after 6 months
- 其他 Other _____

特别说明 SPECIAL INSTRUCTIONS:



条款与条件TERMS AND CONDITIONS

1. All procedures will be performed in accordance with the IMR Test Labs' Quality Assurance Manual, current revision. IMR maintains a quality system in compliance with ISO/IEC 17025. IMR Test Labs is a GEAE S-400 approved lab (Supplier Code T9353).

所有程序均将按照 IMR, Inc. 最新版本的《质量保证手册》及 PWA-MCL 手册 F-23 的要求严格进行。IMR 的质量系统完全符合 ISO/IEC 17025 的相关要求。IMR 测试实验室已获得 GEAE S-400 认证（供应商代码 T9353）。

2. Unless otherwise agreed to, IMR will provide a written Test Report upon completion of testing for the Customers' exclusive use only. The Customer shall be deemed to have accepted the Report without qualification, unless within 30 days from the date of the Report, the Customer notifies IMR in writing of the specific details of any errors, omissions, or defects contained therein. IMR Test Labs will perform all testing in good faith using the proper procedures, trained personnel, and equipment to accomplish the testing required. IMR's liability to the customer or any third party is limited to the amount charged for the services provided.

除非另有协议, IMR 将在完成仅限客户专属使用的测试之后提供一份书面的测试报告。除非客户在报告日期起的30天内, 以书面形式将报告中所包含的任何错误、遗漏或缺点的具体细节通知 IMR 否则将被视为已无条件接受报告。IMR 测试实验室将通过正确的程序、训练有素的人员以及完成测试所需的设备来妥善进行所有测试。IMR 对于客户或任何第三方的赔偿责任仅限于所提供的服务所收取的金额范围内。

3. Any copying or distribution of the Report, or any use of IMR's name or trademarks, is not permitted without the prior written consent of IMR. Customers who anticipate using an IMR Report in any legal or quasi-legal proceeding shall so notify IMR at the time the sample is submitted.

未经 IMR 事先书面同意的情况下, 严禁任何人复制或分发报告, 或使用 IMR 的名称或商标。利用 IMR 报告参加任何法律程序或准法律程序的客人应在提交样品的同时将情况告知 IMR 。

4. Return shipping costs are not included. If the Customer desires return shipping of its sample(s), the cost will be billed to the Customer. Unless otherwise requested in writing by the Customer, all samples may be discarded at any time after 60 days from the date of IMR's final report.

退还运费不包含在内。若客户要求将样品退还, 费用账单将由客户负责。除非客户另有书面要求, 所有样品在 IMR 最终报告日期起的 60 天后随时有可能被丢弃。

5. The Customer may terminate any order or agreement for testing services. In such case, the Customer shall pay a cancellation fee in an amount reasonable determined by IMR in its sole discretion. The cancellation fee shall represent IMR's direct and indirect costs incurred up to the date of termination.



Metal Improvement Company Technology Service (suzhou) Co., Ltd.

麦锡金属处理(苏州) 技术服务有限公司

An Authorized Facility of IMR Test Labs
IMR检测实验室授权公司
www.imrsuzhou.com



Jiangpu Road 75 Shengpu Town
Suzhou Industrial park
Jiangsu, China 215126
中国江苏省苏州市苏州工业园区胜浦镇江浦路75号

电话: 86 (0512) 6295 2682
传真: 86 (0512) 6295 2750
sales@imrsuzhou.com

客户可终止测试服务的任何订单或协议。此类情况下, 客户应支付 IMR 根据自行判断所决定的合理金额的取消费。取消费相当于截至终止日期时 IMR 所花费的所有直接和间接费用。

6. Payment in full is due within 30 days of the invoice date. If not paid when due, IMR reserves the right to add 1.5% per month of the amount past due, or any part thereof. The Customer will be charged a \$50 fee in addition to any bank charges for each check returned unpaid. The Customer agrees to pay all costs of collection whatsoever, including reasonable attorney's fees and court costs.

付款应于发票日期起的 30 天内全额付讫。若到期未付, IMR 有权每月增收逾期金额的 1.5% 或任何比例的费用。对于每一张被退回的未付支票, 客户还将在银行费用的基础上被收取50美元费用。客户同意支付各种情况下收取的所有费用, 包括合理的律师费和诉讼费用。

7. Customer assumes liability as principal for payment of any invoice rendered in connection with the services performed for or on behalf of the Customer.

客户应承担与为客户或代表客户所提供的服务相关的任何发票的付款责任。

8. Failure to enforce any term or condition herein shall not constitute a waiver or any term of condition hereof.

没有执行此处所述的任何条款或条件并不构成对此处任何条款或条件的自动放弃。

9. IMR and the Customer agree that any disputes arising out of this agreement or the services or testing provided by IMR will be governed pursuant to the laws of the China. The parties specifically waive any objection to, and hereby consent to, jurisdiction and venue in the courts of Suzhou, China.

IMR 和客户同意, 任何由本协议或由 IMR 提供的服务或测试所引起的争端将依照纽约州的相关法律进行处理。双方特此宣布放弃反对并同意纽约汤普金斯郡法庭的司法权和立场。